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Uw lokale partij! 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders  

Gemeente Nieuwegein  

Postbus 1 3430 AA Nieuwegein 

Nieuwegein, 9 mei 2025 

Betreft: Art. 44 vragen over reparatie fietsstroken  Vreeswijksestraatweg. 

 

Geacht College, 

De fietspaden en fietsstroken in onze gemeente zijn over het algemeen uitgevoerd in rood asfalt voor 

een betere herkenbaarheid en veiligheid van de fietsers. Afgelopen weken zijn er op diverse 

plaatsten reparatiewerkzaamheden aan het asfalt uitgevoerd en zo ook op de Vreeswijksestraatweg. 

Echter is er nu geen gebruik gemaakt van rood asfalt maar van zwart asfalt en zodoende ontstaan er 

onduidelijke vlakken langs de weg met dan weer rood en dan weer zwart. 

Dat geeft de fractie van de VSP aanleiding om de volgende vragen aan het college te stellen: 

1. Waarom zijn de reparaties uitgevoerd met zwart asfalt i.p.v. het gebruikelijke rode asfalt? 

2. Is het college het met ons eens dat het niet erg overzichtelijk is zo en minder veilig? 

3. Als deze reparaties weer in rood moeten worden uitgevoerd waarom is dat niet meteen 

gedaan? 

4. Wat zijn de extra kosten om deze asfaltering weer te herstellen? 

5. Op andere plaatsen in de stad zijn wel reparaties ed. gedaan met rood asfalt. Waarom is er 

geen werk met werk gemaakt? 

 

Namens de fractie VSP 

Robert Scholten 

 


